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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

"Министерството на труда и социалната политика (МТСП) счита, че за транспониране на директивата за адекватни
минимални заплати в ЕС е необходимо в Кодекса на труда да се регламентират критерии, въз основа на които да
се определят най-ниското възнаграждение за труд и референтна стойност за оценяване на неговата адекватност".
Това каза министър Ивайло Иванов на среща с национално представителните ор... 

Представена бе експертизата на БТПП по темата, вкл. потенциалните възможности на стандартите във връзка с
устойчивостта През миналата седмица, на 25 септември, катедра "Икономика на природните ресурси" проведе
Пета кръгла маса на тема "Докладване във връзка с устойчивостта – между регулацията и доброволните подходи"
под патронажа на ректора на УНСС проф. д-р Димитър Димитров. Повече от 20 години ... 

Карен Иванов, зам.-председател на Арменската търговско-промишлена палата, посети БТПП и разговаря с
председателя Цветан Симеонов. Обсъдено бе развитието на двустранните търговско-икономически отношениа
между Армения и България. Обменена бе информация за икономиката, бизнес климата и инвестиционните
възможности на двете страни. Карен Иванов представи информация за работата и действията от арменска... 

Днес, на посещение в Търговско-промишлена палата – Стара Загора бяха посланика на Република Турция в
България Н.Пр. Мехмет Саит Уянък, Генералния консул в Пловдив Корхан Кюнгерю и Търговското аташе Армаган
Ал. Гостите бяха посрещнати от председателя на Старозагорската палата Олег Стоилов, с когото проведоха
дружески разговор. Господин Стоилов представи дейността на Палатата, като акцентира на добр... 

Заглавие: Министерството на труда и социалното политика обсъди със социалните партньори транспонирането
на европейската директива за адекватни минимални заплати
Дата: 02.10.2024 12:16
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Кръгла маса за ролята на регулаторните и доброволните подходи за постигане целите на
устойчивото развитие
Дата: 02.10.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща с председателя на Арменската търговско-промишлена палата
Дата: 02.10.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Посещение на турски дипломати в ТПП – Стара Загора
Дата: 02.10.2024 11:43
Медия: Zagora News

Заглавие: Българо-гръцки бизнес форум събира фирми от двете страни в София

https://www.flagman.bg/article/332171
https://www.bcci.bg/news/20506
https://www.bcci.bg/news/20508
http://zagoranews.bg/2024/10/02/%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B5%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B2-%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D1%81%D1%82/
https://banker.bg/2024/10/02/balgaro-graczki-biznes-forum-sabira-firmi/


Българската търговско-промишлена палата съвместно с Атинска търговско-промишлена палата, Гръцката
федерация на предприятията, Българо-гръцката търговско-промишлена камара и Търговския отдел на
Посолството на Гърция в София организира Българо-гръцки бизнес форум на 3 октомври от 10.00ч. в БТПП,
обявиха от работодателската организация. Във форума от гръцка страна се предвижда участие на компании от ... 

Посещение на турски дипломати в ТПП – Стара Загора, съобщиха ОТ ТПП-Стара Загора за ЗАРАТА Днес, на
посещение в Търговско-промишлена палата – Стара Загора бяха посланика на Република Турция в България
Н.Пр. Мехмет Саит Уянък, Генералния консул в Пловдив Корхан Кюнгерю и Търговското аташе Армаган Ал. Гостите
бяха посрещнати от председателя на Старозагорската палата Олег Стоилов, с когото проведоха ... 

София, 02.10.2024 07:00 (БТА) Българската търговско-промишлена палата (БТПП) организира представяне на
програмата "Бизнес хъб ЕС – Япония и Република Корея" от 15:00 ч. днес в сградата на Палатата, съобщиха от
БТПП на интернет страницата си. Събитието ще се проведе в хибриден формат. Програмата е финансирана от
Европейския съюз и е в подкрепа на малките и средните предприятия от ЕС в секторите еко... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) организира представяне на програмата "Бизнес хъб ЕС -
Япония и Република Корея" от 15:00 ч. днес в сградата на Палатата, съобщиха от БТПП на интернет страницата си.
Събитието ще се проведе в хибриден формат. Програмата е финансирана от Европейския съюз и е в подкрепа на
малките и средните предприятия от ЕС в секторите екология, дигитализация, здравен ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Повечето акции се задържат стабилни в сряда, докато цените на петрола и някои сигурни активи се повишиха,
което предполага, че влиянието на пазара от ескалиращото напрежение в Близкия Изток засега е овладяно,
отбелязва Ройтерс. Европейският бенчмарк индекс STOXX се е покачил с 0,24%, а най-широкият индекс на
акциите в Азиатско-Тихоокеанския регион MSCI отбелязва ръст от 1,23%, въпреки опасенията з... 

Доклад на Министерството на труда показва, че пазарът на труда в азиатската страна е останал свит през
августДоверието сред големите японски фирми се оказа малко по-оптимистично от очакваното - резултат, който
запазва шансовете на Японската централна банка да обмисли повишаване на лихвените проценти в края на тази
или в началото на следващата година, предава Bloomberg. Индексът на настроенията сре... 

Дата: 02.10.2024 10:55
Медия: Банкеръ

Заглавие: Посещение на турски дипломати в ТПП – Стара Загора
Дата: 02.10.2024 09:38
Медия: Зарата

Заглавие: Програмата "Бизнес хъб ЕС – Япония и Република Корея" ще бъде представена днес в БТПП
Дата: 02.10.2024 08:08
Медия: Екип Нюз

Заглавие: Програмата "Бизнес хъб ЕС - Япония и Република Корея" ще бъде представена днес в БТПП
Дата: 02.10.2024 07:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Пазарите реагират сдържано на ескалацията в Близкия Изток
Дата: 02.10.2024 11:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: Бизнес доверието в Япония остава стабилно, отваряйки вратата към още лихвени повишения
Дата: 01.10.2024 11:09
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Американска търговска камара в България: Общо събрание 2024

https://zarata.info/%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%B5%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B2-%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D1%81%D1%82/
https://ekipnews.com/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%85%D1%8A%D0%B1-%D0%B5%D1%81-%D1%8F%D0%BF%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D1%80%D0%B5%D0%BF/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/752258-programata-biznes-hab-es-yaponiya-i-republika-koreya-shte-bade-predstavena-d
https://ikj.bg/novini/pazarite-reagirat-sdarzhano-na-eskalatsiata-v-blizkia-iztok/
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/401691-biznes-doverieto-v-yaponiya-ostava-stabilno-otvaryayki-vratata-kam-oshte-lihveni-povisheniya
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/753224-amerikanska-targovska-kamara-v-balgariya-obshto-sabranie-2024


Американска търговска камара в България проведе своето редовно Общо събрание за 2024 г. Американска
търговска камара в България продължава да е гласът на трансатлантическата икономика в България Тя остава
вярна на своите приоритети и членове. София, 02 октомври 2024 г. – Американска търговска камара в България
(АТК) проведе своето редовно годишно Общо събрание на 26.09.2024 г. На него бяха ед... 

Коментарът е от профила на автора във фейсбук. Сутринта ми започва с две инвестиционни новини. Първо,
получавам отговор от голяма американска компания относно (непланиране на - бел. ред.) инвестиция в България:
"We currently do not have strategic plans for expansion specifically into Bulgaria. However, if the target has a broader
regional presence that includes Bulgaria, we might be open to explor... 

Френският финансов министър обеща днес, че увеличението на данъците, за което правителството казва, че се
налага, за да подобри финансите на държавата, ще бъде насочено само към групи с високи доходи и ограничено
във времето, предаде АФП. Ден след обещанието на премиера Мишел Барние да пребори "колосалния" дълг на
Франция посредством намаляване на разходите и нови данъци, министър Антоан Арман зая... 

Фондът на фондовете стартира пазарни консултации във връзка със структурирането на Финансов инструмент за
дялово и квази-дялово финансиране "Фонд за стартиращи предприятия на студенти и докторанти". По време на
консултациите, които ще се проведат под формата на индивидуални срещи с всички заинтересовани лица, ще
бъдат обсъдени следните теми: Пазарни възможности и основни фактори, свързани с риско... 

Националната банка на Румъния не смята целта за влизане в еврозоната за осъществима в момента, заяви
управителят ѝ Мугур Исъреску, цитиран от "Аджерпрес".Според него страна като Румъния не може да изпълни
целите си - магистрали, инвестиции и други, с бюджетни приходи под 30 процента от брутния вътрешен продукт, а
увеличението на приходите може да стане само с ликвидиране на укриването на данъци и ... 

Окончателните инвестиционни решения за водородни проекти са се удвоили през последните 12 месеца,
доминирани от Китай, но инсталираният капацитет и търсенето са ниски, тъй като индустрията е изправена пред
несигурност, се казва в доклад на Международната агенция по енергетика (МАЕ), цитиран от Ройтерс.
Инвестиционните решения представляват петкратно увеличение на сегашното производство на водород ... 

Дата: 02.10.2024 12:11
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Напуска ли почтеността България
Дата: 02.10.2024 12:51
Медия: Дневник

Заглавие: Франция: По-високите данъци за богатите ще са временна мярка
Дата: 02.10.2024 12:37
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Фондът на фондовете започва консултации по финансов инструмент за стартъпи
Дата: 02.10.2024 12:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Националната банка на Румъния: Целта за влизане в еврозоната е неосъществима в момента
Дата: 02.10.2024 12:04
Медия: Фактор

Заглавие: Инвестициите в водородни проекти се ускоряват, но несигурността остава
Дата: 02.10.2024 11:35
Медия: Мениджър

Заглавие: Биткойнът падна до нивото от $60 000 на фона на напрежението в Близкия изток
Дата: 02.10.2024 11:05
Медия: Мениджър

https://www.dnevnik.bg/analizi/2024/10/02/4683339_napuska_li_pochtenostta_bulgariia/
https://bnr.bg/post/102053806/francia-po-visokite-danaci-za-bogatite-shte-sa-vremenna-marka
https://kmeta.bg/%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B4%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%81%D1%83%D0%BB%D1%82%D0%B0/
https://faktor.bg/bg/articles/ikonomika-natsionalnata-banka-na-rumaniya-tselta-za-vlizane-v-evrozonata-e-neosashtestvima-v-momenta
https://manager.bg/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0/investiciite-v-vodorodni-proekti-se-uskoravat-no-nesigurnostta-ostava
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/bitkoinat-padna-do-nivoto-ot-60-000-na-fona-na-naprezenieto-v-blizkia-iztok


Биткойнът падна обратно до нивото от $60 000 след колебливо начало на обикновено един от най-силните му
месеци. По време на търговията късно във вторник биткойнът падна до 60 175 долара. Етерът беше последно
търгуван на $2,449.83, което е спад от повече от 5%, предаде CNBC. Акциите, свързани с виртуалните валути, също
се сринаха при продължителна търговия. Coinbase падна с около 1%, а биткойн прок... 

02.10.2024 В Прага се проведе 17-ият Европейски форум за ядрена енергетика, на който присъстваха експерти и
политически лидери от цяла Европа. Фокусът на конференцията беше насочен към ролята на ядрената енергия за
енергийната сигурност в ЕС и ролята на сектора за бъдещата реиндустриализация на Европа. Участие взеха
високопоставени политици, ключови представители на европейските институции, ядрена... 

В Прага се проведе 17-ият Европейски форум за ядрена енергетика, на който присъстваха експерти и политически
лидери от цяла Европа. Фокусът на конференцията беше насочен към ролята на ядрената енергия за енергийната
сигурност в ЕС и ролята на сектора за бъдещата реиндустриализация на Европа. Участие взеха високопоставени
политици, ключови представители на европейските институции, ядрената индустри... 

Правителството на Ирландия очерта как възнамерява да похарчи 14.4 милиарда долара – сумата, която Apple
дължи на ирландското правителство, след като най-висшият съд на Европа призна технологичната компания за
виновна в укриване на данъци. КЛЮЧОВИ ФАКТИ В силна предизборна реч за бюджета ирландският министър на
финансите Джак Чеймбърс каза, че неотдавнашното решение на върховния европейски съд е о... 

Комисията за енергийно и водно регулиране (КЕВР) е одобрила днес бизнес плана на "Софийска вода" до 2026
година. Това става известно от решение на КЕВР, публикувано на сайта на регулатора. В бизнес плана на
дружеството се посочва, че цената на ВиК услугите за битови и приравнени към тях потребители ще станат от днес
3,52 лв. за кубичен метър с ДДС. Това е с 19,73 процента повече в сравнение с досе... 

Съдът на ЕС задължи страната да вземе от технологичния гигант 13 млрд. евро неплатени данъциВъв вторник
ирландското правителство очерта как възнамерява да похарчи 13 млрд. евро от данъците на Apple - неочаквана
сума, която Дъблин всъщност прекара няколко години в борба да не получи. В предизборната си реч за бюджета
ирландският министър на финансите Джак Чеймбърс заяви, че неотдавнашното решение н... 

Нарастване на Брутният вътрешен продукт (БВП) с 2.1% през второто тримесечия на тази година спрямо същия
период на 2023 г., безработица от 4.3% и нарастване на цените на жилищата с 15.1% за година в края на второто

Заглавие: Евродепутатът Цветелина Пенкова: Ядрената енергия гарантира ниски и предвидими цени
Дата: 02.10.2024 10:53
Медия: Българска социалистическа партия (БСП)

Заглавие: Евродепутатът Цветелина Пенкова: Ядрената енергия гарантира ниски и предвидими цени
Дата: 02.10.2024 10:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: За какво Ирландия ще похарчи 14-те милиарда долара от Apple
Дата: 02.10.2024 10:32
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: КЕВР одобри поскъпване на водата с 20 на сто в София
Дата: 02.10.2024 10:31
Медия: 3е-news

Заглавие: Ирландия налива милиардите от Apple в "инфраструктурни неща от първа необходимост"
Дата: 02.10.2024 10:07
Медия: Profit

Заглавие: НСИ: Ключови показатели за България
Дата: 02.10.2024 13:03
Медия: Forbes Bulgaria

http://bsp.bg/news/view/26590-evrodeputatyt_tsvetelina_penkova__yadrenata_energiya_garantira_niski_i_predvidimi_tseni.html
https://vestnikstroitel.bg/news/326523_%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82%D1%8A%D1%82-%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%8F%D0%B4%D1%80
https://forbesbulgaria.com/2024/10/02/za-kakvo-irlandiya-sthe-poharchi-14-te-miliarda-dolara-ot-apple/
https://3e-news.net/bg/a/view/56282/kevr-odobri-poskypvane-na-vodata-s-20-na-sto-v-sofija
https://profit.bg/article/2024100206271481817
https://forbesbulgaria.com/2024/10/02/nsi-klyuchovi-pokazateli-za-balgariya/


тримесечие са част от важните показатели за икономиката на България, обявени днес от Националния
статистически институт (НСИ). КЛЮЧОВИ ФАКТИ За индивидуално потребление са изразходвани... 

Проектобюджетът на държавата за следващата година ще бъде представен след изборите, за да не бъде
използван за предизборни спекулации. Това стана ясно от думите на премиера днес. Служебното правителство
ще предложи бюджет с дефицит под 3%, за да спаси страната ни едно от изискванията за влизане в Еврозоната.И
докато властта готви план - сметката на държавата синдикатите предупредиха, че ако вноска... 

Федерацията на израелските търговски камари (FICC) търсят български производители с цел внос и
диверсификация на търговските си пазари. Това става ясно от писмо на Министерството на икономиката до
работодателските организации у нас. Списъкът със стоки, изпратен от FICC, съдържа: строителни материали,
препарати за селското стопанство, хранителни продукти, текстил, санитарни материали, канцеларски м... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Конкурсът Solve for Tomorrow 2024 продължава да насърчава младите умове да създават иновативни проекти,
подобряващи различни сфери от нашия живот, с помощта на дизайн мислене и STEM/STEAM умения. Тази година,
с подкрепата на Банка ДСК, към стандартните категории на конкурса - "Устойчивост", "праведливост и социално
включване" и "Образование" е добавена и нова – "Дигитално управление на фнансите". ... 

Ако се вдигне максималният осигурителен доход, трябва да падне таванът на пенсиите, смята Васил
КараивановРъстът на заплатите и социалните плащания трябва да бъде обуздан, защото в противен случай
следват инфлация и нарастващ бюджетен дефицит, което означава и нарастване на дълга, и опасност да бъде
изяден потенциалът за ръст на икономиката. Това обясни в интервю за БНР Васил Караиванов - икономис... 

Втора хибридна централа за производство и съхранение на зелена енергия ще бъде открита този месец в община
Ихтиман от "Соларис Холдинг" АД - смесено дружество на българо-германската "Сънотех" (SUNOTEC) и основните
акционери в "Еврохолд България" АД. Преди дни от дружеството откриха хибриден ВЕИ парк край Перник, който
включва фотоволтаична централа и съоръжение за съхранение на електроенергия. "Хи... 

Положителните настроения до голяма степен се дължат на началото на по-стабилен цикъл на паричната
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политика на централните банки, според HSBCГлобалните инвестиции във фондовете за акции се възстановяват
рязко през септември заради понижението на лихвите в САЩ и по-мащабните от очакваното стимули в Китай,
посочват анализатори от HSBC в бележка. Според HSBC "глобалните акции поскъпват с около 18% пре... 

Влизането в еврозоната не е осъществима цел заради високия и трудно контролируем в настоящата ситуация
дефицит. Това заяви управителят на Националната банка на Румъния (BNR) Мугур Исъреску, цитиран от медии в
северната ни съседка. През миналата година Румъния беше с дефицит от 5,68% - един от най-високите в ЕС
според Евростат. Северната ни съседка обаче даже преди пандемията не покриваше този крит... 

Минималната работна заплата да стане 1077 лв. от 1 януари 2025 г., като ръстът ѝ е с 15,4% или 144 лв. Това е
заложено в проект на постановление на правителството. Новият размер е определен съгласно разпоредбите на
Кодекса на труда и е 50% от средната заплата за период от 12 месеца назад. "Правителството е задължено по
закон да я направи такава. Трябва да е 50% от средната работна заплата. Директи... 

Около 2000 са свободните работни места в системата на железниците. Това се съобщава в писмен отговор на
служебния министър на транспорта и съобщенията Красимира Стоянова на запитване на депутати, предаде БТА.
Запитването е свързано с щатната обезпеченост на "Холдинг Български държавни железници", Националната
компания "Железопътна инфраструктура", "БДЖ-Пътнически превози" и "БДЖ-Товарни превози" и... 

Около 2000 са вакантните работни места с системата на железопътния транспорт в България. Данните са
посочени в писмен отговор на депутатски въпрос на служебния министър на транспорта и съобщенията
Красимира Стоянова, свързан с щатната обезпеченост на "Холдинг Български държавни железници",
Националната компания "Железопътна инфраструктура", "БДЖ-Пътнически превози" и "БДЖ-Товарни превози".
Питанет... 

Каква е заплатата, която дава държавното предприятиеИма ли паника в БДЖ? Близо 2000 незаети работни
позиции има в железниците. Най-голяма е липсата - 1305 души, - в Национална компания "Железопътна
инфраструктура". Средната възраст на служителите в системата на БДЖ е приблизително 52 години, което
предвещава допълнителни трудности в близко бъдеще. В следващите 3 години около 1400 служители ще дост... 

Първокласно гостоприемство, удобства от световна класа, красиво проектирани пространства и храна, приготвена
от шеф-готвачи създават по-добро преживяване и за бизнеса, и за служителитеПрез финансовата криза през 2008
г. Райън Симонети, изпълнителен директор в сферата на недвижимите имоти, получава прозрение: все повече
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компании, сред които Equinox, W Hotels, SoulCycle, Trader Joe's, се насочват къ... 

Какво следваПроектобюджетът на държавата за следващата година ще бъде представен след изборите, за да не
бъде използван за предизборни спекулации. Това стана ясно от думите на премиера днес. Служебното
правителство ще предложи бюджет с дефицит под 3%, за да спаси страната ни едно от изискванията за влизане в
Еврозоната.И докато властта готви план - сметката на държавата синдикатите предупредиха, ч... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Данните на лидера в сферата на събиране на вземания – ЕОС в България – отчитат притеснителна тенденция:
най-бързо нарастващата възрастова група на задлъжнели лица е тази на младежите под 25 години. От 7,21%
млади длъжници през 2021 г. към септември 2024 г. те са вече 21,03%. Младежите задлъжняват най-вече за
мобилни телефони, техника и спортни стоки с почти равни дялове от около 22%. "Данните потв... 

73% от хората отчитат, че спестяванията им са намалели заради високата инфлация след средата на 2021 г. Това
регистрира социологическо проучване на агенция "Тренд", извършено по поръчка на Експертния клуб за
икономика и политика (ЕКИП)."Правилната форма означава първо да платим на бъдещото себе си, чак тогава да
харчим остатъка. При българите, за съжаление, повечето хора обаче спестяват остатъка ч... 

В последния ден на 50-ото народно събрание депутатите не приеха актуализираната Пътна карта за климатична
неутралност, по която България можеше да очаква над 500 милиона евро за рекултивация на терените на
въглищните мини. Ще загубим ли милиарди по Плана за възстановяване и устойчивост заради неприети закони?
Каква ще бъде съдбата на въглищните централи и работещите в тях? "Това, според мен, беше... 

Полицията, прокуратурата и МК извършват проверка замесено ли е в "театралната схема" за източване на пари
високопоставено лице в културното министерство, стана ясно от интервю на ресорсния министър Найден Тодоров.
"За театъра в Смолян мога да си представя какво се случва. За Разград още не ми го побира главата. Определено,
ако има схема, тя не е една и съща.Има нещо организирано и се прави, но оче... 

Предстои проверка на много театри, добави министърът на културатаЗа театъра в Смолян мога да си представя
какво се случва. За Разград още не ми го побира главата. Определено, ако има схема, тя не е една и съща. Има
нещо организирано и се прави, но очевидно по различен начин. Това заяви по bTV служебният министър на
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културата Найден Тодоров във връзка с измамната схема, за която вече бившият директ... 

Общото им състояние скача с близо 1 трилион долараЧетиристотинте най-богати американци отчитат най-добрата
си година, след като общото им състояние достигна 5.4 трилиона долара - с близо 1 трилион долара повече
спрямо 2023 г. Общо 12 са милиардерите в САЩ, които притежават повече от 100 млрд. долара, става ясно от
класацията на сп. Forbes. За попадане в топ 400 са нужни минимум 3.3 млрд. долара, и... 

Президентът на Косово Вьоса Османи заяви, че Европейският съюз трябва да промени начина, по който
разпределя финансовата подкрепа за Западните Балкани (Албания, Босна и Херцеговина, Косово, Република
Северна Македония, Сърбия и Черна гора), съобщи вестник "Коха диторе". Вьоса Османи подчерта, че
финансовите средства на ЕС невинаги отиват при тези, които са съгласували напълно политиката си с Брюкс... 

"Няма друга държава, която да е обект на целенасочени атаки за унищожение, каквато е Израел. Никога
българите не бива да забравяме, че страната ни беше обект на такава атака, организирана от "Хизбула", на
летището в Бургас през 2012 г. България има такъв лош опит. Опасността не намалява, тя се повишава". Това
заяви бившият посланик на България в САЩ Елена Поптодорова в предаването "Твоят ден" по N... 

Има ли промяна в закона за данъците?Бакшишите са често срещана форма на възнаграждение в сектори като
ресторантьорството, хотелиерството и други услуги. Много хора в тези индустрии разчитат на бакшишите като
основна част от своите доходи. В наши дни, в различните държави са установени определени суми, които
задължително да се оставят като бакшиш. За разлика от други страни, в България няма установ... 

Културното министерство възнамерява да провери всички назначения в културните институти през следващите три
месеца. Това съобщи министърът Найден Тодоров. Поводът е разкритата схема с фиктивни назначения в Разград,
чрез която се източва държавният бюджет.Шефът на местния Театрално-музикален и филхармоничен център
Левон Манукян беше арестуван в края на септември. Той беше обвинен в длъжностно присв... 

Заглавие: Рекордна година за най-богатите американци 
Дата: 02.10.2024 11:01
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Вьоса Османи: Сърбия получава повече от ЕС, отколкото другите страни от Западните Балкани
Дата: 02.10.2024 09:38
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Поптодорова: България също беше обект на атака, организирана от "Хизбула" през 2012 г.
Дата: 02.10.2024 10:04
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Дължим ли данък за бакшишите?
Дата: 02.10.2024 13:05
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Започват проверки на назначенията в културните институции
Дата: 02.10.2024 13:32
Медия: Антен Ер

https://dbr.bg/rekordna-godina-za-nai-bogatite-amerikanci-
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/753050-vyosa-osmani-sarbiya-poluchava-poveche-ot-es-otkolkoto-drugite-strani-ot-zapad
https://nova.bg/news/view/2024/10/02/471994/%D0%BF%D0%BE%D0%BF%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D1%8A%D1%89%D0%BE-%D0%B1%D0%B5%D1%88%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0%D1%82%D0%B0%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D1%85%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D1%83%D0%BB%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-2012-%D0%B3/
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/dalzhim-li-danak-za-bakshishite.html
http://www.antenneair.eu/%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%BA/%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4/%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F/10/2024/
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